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阅读理解A篇
1、 词组翻译
1. 
2. warn against 告诫；当心；提防 
3. 牢牢记住keep fresh in mind
4. 撞倒；拆毁knock down 
5. 单独地；独立地all alone 
6. 抱起；学会；收到；接人pick up
7. in a sitting position坐姿
8. be frightened out of one’s wits 
被吓得魂飞魄散
9. gather all one’s strength 使尽浑身力气
10. nothing but 只有；只不过；无非
11. come to consciousness 恢复知觉
12. 流逝 roll by
13. 剥夺某人的...... deprive sb of
14. piece by piece逐渐地
15. 想出；提出；提供come up with
15.sweep over 卷走
2、 
3、 熟词生义
1. 
2. duck v. 潜入；躲避；低下（头）；弯下（身）
3. spring n. 跳；跃
4. build v. 发展；加强
4、 
5、 重要词汇
1. drown v.淹死；麻痹某人对......的意识；（一声音）淹没（另一个声音）
2. 
3. misadventure n.不幸遭遇；厄运；恶运
4. instructor n.教练；指导者
5. conquer v.战胜；击败
6. terror n.恐惧；惊恐；引起恐怖的人、物

阅读理解B篇词汇	
1. 
2. virtual reality 虚拟现实		
3. Big Thing大事件，热门事件 		
3. videogame 视频游戏
4. mass-market 大众市场		
5. motion sickness 晕车 	
6. shelve vt.  搁置
7. trigger  vt.导致		
8. inability  n. 无能，无力    
9. anticipate   vt.  期待，预见
10. some degree of 某种程度的   
11. tend to do sth 往往会，经常会
12. frequency  n. 频率  frequent adj. 频繁的frequently  adv. 频繁地   
13. severity  n. 严重性，严重度  
14. steadfastly   adv. 踏实地，，不变地
15. keep one’s eyes on 注释，监视 
16. endure  vt. 忍耐，容忍   
17. maximize  vt. 最大化，增加到最大限度
18. minimize vt. 最小化，使减小到最小  
19. alternately adv. 另外，作为一种选择   
20. take a nap睡午觉，小憩

长难句翻译
1. Unfortunately, among other issues, testers reportedly developed headaches and motion sickness using the headset and system was quietly shelved 
不幸的是，据报道，测试人员在使用耳机时出现了头痛和晕车症状，系统被悄悄地搁置起来.
2. According to the study’s authors Michael Sivak and Brandon Schoettle, that’s because the three main factors that trigger motion sickness--specially, a conflict between balance and visual inputs, an inability to anticipate the direction of motion and a lack of control over the direction of motion----tend to be increased in self-driving vehicles.
结构分析： because ....motion是because引导的表语从句，that trigger motion sickness是that引导的定语从句修饰factors，a conflict between balance and visual inputs, an inability to anticipate the direction of motion and a lack of control over the direction of motion是同位语用来解释三个主要因素的具体内容，tend to be increased为谓语动词。
翻译：根据研究的作者迈克尔·西瓦克和布兰登·肖特尔，那是因为导致晕车有三个主要原因--特别是平衡与视觉输入之间的矛盾，无法预测运动方向和缺乏对运动方向的控制，都往往会在自动驾驶中增加。
3. What's more, the frequency and severity suffered can be expected to vary depending on what the person is doing at the time instead of driving.
结构分析：depending on what the person is doing at the time instead of driving.是现在分词短语做状语，what the person...is doing是what引导的宾语从句做depend on的宾语。
翻译：此外，晕车的频率和严重程度可能会因当时的人所做的而不是驾驶而有所不同。
4. Authors Sivak and Schoettle suggest automakers design self-driving cars specifically to help reduce it, including having large transparent windows to maximize visual field, and setting seats and displays so that riders are facing forward.
结构分析： Authors Sivak and Schoettle为句子主语，suggest为谓语动词，automakers design self-driving cars specifically to help reduce it为省略that的宾语从句做suggest的宾语，including having.....and display是介词短语做状语。so that riders are facing forward.是结果状语从句。
翻译：作者Sivak和Schoettle建议汽车制造商专门设计自动驾驶汽车来帮助减少这种情况，包括有大的透明窗户最大限度地扩大视野，并设置座位和显示器，使乘客面向前方。
阅读理解C篇
1.adolescence 青少年 adolescent 青少年的  
2. go through 经历；经受；检查；完成；（法案等）通过
一词多义 写出下列句中go through 的含义
1 I had to go through a lot of difficulties to become strong enough to solve it.   经历      
② Our plan on how to spend our summer holidays didn’t go through.       通过       
③ As you go through this book, you will find that each of the millions of people who lived through World War II had a different experience.                           完成     
④He went through his pockets looking for the key.                         检查       
3.behavior 行为，举止  behave(v)  behave yourself规矩点 behave well/badly 表现好/坏

4.developmental phenomenon 发展现象    
5.be stuck with 无法摆脱，被...缠住无法前进
6.imperceptible 无法察觉的  
7. regular surveys 定期调查    
8.correspond to 相当于
9.subtle 微妙的，不易察觉的  
10.in the long term/run 从长远来看
11.agreeable 随和的  
12.self-control 自制力
13.apparent/obvious 显而易见的 ;  apparently/ obviously 显然，显而易见地
14.incredible / unbelievable 难以置信的     （adv）unbelievably /incredibly 

长句分析并翻译
How your personality compares with that of your peers doesn’t change as much as our overall change in personality 你的个性和你的同龄人相比并没有像我们的整体性格变化那么大 
that of your peers 中的that指代的是personality， as much as中 as... as...和...一样
如：在面对困难是，他表现的和你一样的勇敢   In the face of difficulties, he behaved as bravely as you.
完形填空
1.somewhere   在某处; 到某处
I've got a feeling I've seen him before somewhere
我有种感觉——我以前曾在哪里见过他。
2.nowhere无处; 哪里都不
This animal is found in Australia, and nowhere else. 
这种动物生长在澳大利亚，别处没有。 
3. comprehend one's broken English 理解某人蹩脚的英语
4. turn away使..不让进入  
 Turning refugees away would be an inhumane action...拒绝收容难民是不人道的行为。
5. apparently 明显地=obviously=evidently.
6. work out 一词多义
1)The price per pound works out at £3.20..每磅价格合计3.20英镑。
2)Things just didn't work out as planned...事情根本没有按计划进行
3)People involved in it think it's a nightmare, but I'm sure it will work itself out.
参与者都觉得这是一场噩梦，但我相信其结局会是圆满的
4)Work out at a gym or swim twice a week.
一周去健身房锻炼两次，或游两次泳。
5）Negotiators are due to meet later today to work out a compromise...
谈判人员定于今天晚些时候进行会谈，商定一个折中方案。
7. leave out排除;不包括
8. Take on a new look of confidence 呈现自信的新面貌         
七选五
1.profitable   adj.有利润的; 赢利的; 有益的; 有好处的
2.productive  adj.生产的; (尤指) 多产的; 有效益的; 富有成效的
3.comparatively  adv.比较上; 相对地
4.neutral    adj.中立的; 持平的; 无倾向性的; 中立国的; 中性的; 不含褒贬义的
5.harsh     adj.残酷的; 严酷的; 严厉的; 恶劣的; 艰苦的; 强烈刺眼的; 丑陋的

6.immoral   adj不道德的; 邪恶的; 放荡的
7.lyrics     n.歌词
8.geographically  adv地理学上
9.arouses our sympathy引起同情
10.upon reflection  再考虑下

11.Not long ago, however, when I heard the song on the radio, it struck me that (使想起)the man in the song does not live that horrible a life after all.
12.Judging from (由...判断)the lyrics of the song, the man has shoes, and occasional access to a newspaper.
语法填空
1.be lost in迷失于; 迷恋于；go missing失踪；不见；丢失 
2.freezing cold滴水成冰的, 冰冷的 burning hot炎热的
3.follow up在…后做（或说）; 追查; 将…深入下去; 对…采取进一步行动
4.hangout  伸出; 闲逛 
